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1. I dag er der kommet en lygtepæl op ved affaldsgården.

2. Fælleshusudvalget kom til bestyrelsesmødet for at snakke om deres 

forslag til generalforsamlingen om at få et fælleshus.

3. Et medlem har modtaget et brev fra Center for Miljø med en henstilling 

om kun at fyrre med rent, tørt træ. Brevet er skrevet på baggrund af en 

klage fra en grundejer på Røde Mellemvej over brænderøgsgener. 

Bestyrelsen erindrer alle medlemmer med brændeovn om at fyrre 

korrekt, så vi undgår lugtgener og unødig miljøbelastning. Ligeledes 

minder vi om, at det er vigtigt at være tilmeldt skorstensfejerordningen. 

Et medlem har for nyligt haft en skorstensbrand, som udviklede sig og 

forårsagede store skader på huset.

4. Naboklage: Et medlem har indsendt en klage til bestyrelsen ang. et træ 

på nabogrunden, hvis rødder generer kloakrør og havefliser i hendes 

have samt hvis grene rammer hendes hus. Bestyrelsen opfordrer 

klageren til at beskærer rødder og grene på hendes grund, så generne 

forsvinder.

5. Havesammenlægning: Bestyrelsen har modtaget en forespørgsel om 

mulighed for at sammenlægge to haver. I det konkrete forslag vil det 

betyde, at den ”nye” grund vil blive på størrelse med ca. 16 andre 

grunde i Engly. Der er to andre ”havepar”, som er meget små og som 

kunne tænkes ønsket sammenlagt på et eller andet tidspunkt. 

Bestyrelsen ser med forståelsen på ideen, fordi de pågældende haver er 

meget små. Medlemmet vil muligvis tage emnet op til debat under 

eventuelt på generalforsamlingen d. 3.4.

6. Vi lavede dagsorden til generalforsamlingen færdig.

Næste møde:  Aftales med den nye bestyrelse på generalforsamlingen.


